



THIS
CERTIFICATE
IS AWARDED TO

Dr. Dobranov E. A.

who has fulfilled the requirements and
successfully completed iTOP Introductory (1 level).

Этот сертификат вручается специалисту, который выполнил
рекомендации и успешно прошел Вводный iTOP (1 уровень).

iTOP – Individually Trained Oral Prophylaxis is a tutored training and
motivation programme for dental professionals.

iTOP Introductory provides in-depth theoretical and practical training
of oral care aspects and the correct selection of oral care items – individually
tailored to each individual patient. It enables dental professionals to
properly instruct and motivate patients and implement the preventive
philosophy into their dental office and daily routine to achieve exceptional
results. iTOP Introduce includes full day practical training of Touch to
Teach (T2T) in smaller groups.

iTOP – индивидуальный тренинг стоматологической профилактики.
Программа обучения и мотивации в области профилактики для врачей-стоматологов
и гигиенистов стоматологических.

iTOP Introductory обеспечивает теоретическую и практическую части
в области профилактики и индивидуально подобранных средств гигиены
для каждого конкретного пациента. Это позволяет стоматологам правильно обучать
и мотивировать пациентов, а также внедрять профилактическую философию
в своей стоматологической практике на ежедневной основе для достижения
высоких результатов. iTOP включает в себя теорию и практическое
занятие Touch to Teach (T2T) в небольших группах.

date 17-18.05.2023


iTOP Lecture

Student
event organizer